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Ärende 11: Avsiktsförklaring med utgångspunkt från åtgärdsvalsstudie 

bytespunkt Flemingsberg 

 

Att lyckas med Flemingsbergs station är avgörande för att de planerade nya Flemingsberg 
ska fungera. Vi ser därför mycket positivt på det arbetet som planeras. Det är viktigt att steg 
1-3 åtgärder lyfts fram och att det inte bara blir storskaliga steg 4 åtgärder, även om de 
också behövs här. 
 
Vi kommer att bevaka att det fortsatta arbetet får en inriktning där Huddinge kommuns 
modell följs: Gång- cykel och kollektivtrafik ska prioriteras. Struktur för gång- och cykel ska 
hållas ihop på ett ändamålsenligt sätt så att det blir gena stråk med tillräckligt utrymme för att 
undvika konflikter. 
 
Vi noterar även att det är bra att detta projekt hålls helt åtskilt från Tvärförbindelse Södertörn 
och att avtalet inte är beroende av om Tvärförbindelse Södertörn byggs eller inte. 
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